
Protokół nr XXXII/2021 sesji Rady Miejskiej w Chmielniku, która odbyła się 24 czerwca 

2021r. (czwartek) w Chmielnickim Centrum Kultury w Chmielniku, ul. Starobuska 10, 

(sala konferencyjna) w godzinach od 15:30 do 17:30. 

 

1. Otwarcie sesji. 

 

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Anita Jabłońska, 

która przewodniczyła obradom. Przewodnicząca Rady powitała Burmistrza Pawła Wójcika, 

Zastępcę Burmistrza Małgorzatę Przeździk, Skarbnika Gminy Chmielnik Annę Pleban, 

Sekretarza Gminy Chmielnik Andrzeja Łopacińskiego oraz wszystkich radnych do Rady 

Miejskiej w Chmielniku. 

 

2. Stwierdzenie kworum. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 13 radnych (ustawowy skład 

Rady wynosi 15 radnych). 

Lista obecności radnych na XXXII sesji dnia 24 czerwca 2021 r. stanowi załącznik do 

protokołu. 

Protokół z XXXII sesji zostanie sporządzony przez Katarzynę Więckowską – zastępcę 

naczelnika Wydziału Administracji. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji. 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. ZA przyjęciem protokołu z XXXI sesji Rady 

Miejskiej w Chmielniku (10.05.2021r.) głosowało 12 radnych. Protokół został przyjęty 

większością głosów. 

Lista imienna głosowania  

12 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona 

Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, 

Anna Maciągowska, Agnieszka Lenartowicz 

1 - PRZECIW - Teresa Chwalińska, 

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

2 - NIEOBECNY - Edyta Ciopińska, Jerzy Kulpiński 
 

4. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

W głosowaniu wzięło udział 13 radnych. ZA przyjęciem proponowanego porządku obrad 

głosowało 13 radnych. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

 



Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona 

Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, 

Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

2 - NIEOBECNY - Edyta Ciopińska, Jerzy Kulpiński 

 

Następnie Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady rady gminy są transmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy. Kopie przechowywane są 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku. Klauzula informacyjna wywieszona jest na 

drzwiach wejściowych, na stronie internetowej Urzędu oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

 

5. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

Do przesłanego wcześniej drogą elektroniczną, wszystkim radnym, sprawozdania 

burmistrza z prac pomiędzy sesjami pytania miał Radny Hieronim Górski. Pytania dotyczyły 

spotkania z nowym właścicielem Okręgowej Spółdzielni Mleczarskiej w Chmielniku i dalszej 

działalności spółdzielni oraz stopnia zaawansowania prac związanych z budową obwodnicy 

Chmielnika. 

Burmistrz wyjaśnił, że jeżeli chodzi o mleczarnię, to obecnie funkcjonują dwa podmioty: 

Okręgowa Spółdzielnia Mleczarska w likwidacji, gdzie likwidatorem jest były prezes mleczarni 

(Jacek Bracichowicz) oraz osoba, która obecnie jest właścicielem i zarządza budynkami oraz 

procesem produkcji – Pan Lucjan Łazorko.  

Podczas spotkań rozmawiano o możliwościach wsparcia oraz o sytuacji bieżącej i planach 

firmy. Na chwilę obecną zarządzający nie rezygnują z dotychczasowego logo OSM, odbyły się 

spotkania z pracownikami, którzy zostali poinformowani o możliwości dalszej pracy, kilka 

kolejnych osób już znalazło tam zatrudnienie a w związku z planami zwiększenia produkcji 

będzie zapotrzebowanie na kolejnych pracowników.  

Plany nowych właścicieli dotyczące mleczarni są bardzo ambitne, dlatego też, burmistrz 

zaproponował spotkanie, na którym sami mogliby przybliżyć radnym swoje plany rozwojowe. 

Dodał, że samorząd będzie wspierał i pomagał nowym właścicielom w rozwiązywaniu 

problemów, zwłaszcza, że Panowie są bardzo dobrze nastawieni na współpracę, chcą rozwijać 

zakład a skupem mleka zajmują się od wielu lat. Także sposób w jaki rozpoczęli działalność na 

terenie naszej gminy dobrze rokuje na przyszłość – na miejscu zakładem zarządza pełnomocnik 

spółki a warunki skupu mleka od rolników poprawiły się znacznie. 



Temat związany z obwodnicą, burmistrz rozpoczął od informacji, że kilka godzin 

wcześniej uczestniczył wraz z pracownikami urzędu w spotkaniu poświęconym planowanej 

obwodnicy w GDDKiA. Wyjaśnił, że nie ma jeszcze żadnej decyzji dotyczącej przebiegu 

obwodnicy oraz zapewnił, że o poszczególnych etapach radni będą informowani oraz będą brali 

czynny udział w procesie przygotowawczym. Poinformował, że na połowę lipca planowane 

jest spotkanie dla mieszkańców z projektantami opracowującymi Studium Techniczno-

Ekonomiczno-Środowiskowe oraz z przedstawicielami GDDKiA organizowane w celu 

możliwości zapoznania się z trzema zaproponowanymi wariantami oraz zadawania pytań. 

Wyjaśnił, że po tym etapie konsultacji społecznych oraz zgłoszonych uwagach mieszkańców, 

będzie procedowana decyzja środowiskowa, która też będzie określała możliwości przebiegu. 

Burmistrz zwrócił uwagę, że bardzo ważne jest to aby mieszkańcy zapoznali się z koncepcjami 

i zgłaszali wnioski i uwagi - wszystkie będą brane pod uwagę i analizowane. Wspomniał o 

potrzebie budowy obwodnicy w związku z dużym natężeniem ruchu na DK nr 73 i liczył na 

szybkie decyzje w sprawie tej budowy. 

6. Przyjęcie Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla Miasta i Gminy 

Chmielnik za lata 2019-2020. 

Do raportu nie zgłoszono uwag ani pytań (w tym monecie na salę obrad weszła radna 

Edyta Ciopińska). Przewodnicząca Rady poddała sprawozdanie pod głosowanie. W głosowaniu 

wzięło udział 13 radnych. ZA przyjęciem Raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska 

dla Miasta i Gminy Chmielnik za lata 2019-2020 głosowało 13 radnych. Raport został przyjęty 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

13 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Grzegorz Wesołowski, Hieronim Górski, Iwona 

Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Łukasz Śliwa, Monika Nowak, Piotr Mołas, 

Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

2 - NIEOBECNY - Edyta Ciopińska, Jerzy Kulpiński 
 

7. Raport o stanie Miasta i Gminy Chmielnik za 2020 rok: 

 

a) Przedstawienie raportu o stanie Miasta i Gminy Chmielnik za 2020 rok. 

 

Raport o Stanie Miasta i Gminy Chmielnik za 2020 rok w formie prezentacji 

multimedialnej przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik. 

 

b) Debata nad raportem 

 

Na podstawie art. 28 aa ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Burmistrz 

Miasta i Gminy Chmielnik dnia 26 maja 2021 roku przedstawił Radnym Rady Miejskiej w 

Chmielniku Raport o Stanie Miasta i Gminy za rok 2020. Raport został również zamieszczony 

http://chmielnik.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2021_06/BIPF5C5071EB04B94Z/RAPORT_Z_REALIZACJI_PS_2019-2020.pdf
http://chmielnik.biuletyn.net/fls/bip_pliki/2021_06/BIPF5C5071EB04B94Z/RAPORT_Z_REALIZACJI_PS_2019-2020.pdf


w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej urzędu. W siedzibie urzędu na 

tablicy ogłoszeń, na stronie internetowej urzędu i w Biuletynie Informacji Publicznej w dn. 26 

i 27 maja 2021 r. zostało zamieszczone ogłoszenie o możliwości zgłaszania się przez 

mieszkańców miasta i gminy Chmielnik do udziału w debacie o raporcie podczas sesji dn. 24 

czerwca 2021 r. W terminie zamieszczonym w ogłoszeniu, tj. do 18 czerwca br. nie wpłynęło 

żadne zgłoszenie od mieszkańców miasta i gminy Chmielnik do udziału w debacie o Raporcie 

o Stanie Miasta i Gminy Chmielnik.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku otworzyła debatę nada raportem. W 

związku z brakiem uwag do raportu Przewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku zamknęła 

debatę i przeszła do kolejnego punktu. 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi wotum zaufania. 

Do projektu nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt  pod  głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr 

XXXII/333/2021 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Chmielnik wotum 

zaufania głosowało 14 radnych. Uchwała została przyjęta bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Łukasz Śliwa, 

Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

1 - NIEOBECNY - Jerzy Kulpiński. 

8. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta i gminy Chmielnik za 2020 rok: 

a) Opinia Komisji Budżetu Finansów i Rozwoju Gospodarczego w sprawie sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Chmielnik 

za 2020 rok; 

 

Przewodnicząca  Komisji  Budżetu  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  Agnieszka  

Lenartowicz w kilku zdaniach podsumowała rok 2020 oraz przedstawiła stanowisko komisji. 

b) Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chmielniku; 

Przewodnicząca Komisji Iwona Zwolska-Styrcz odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej 

z dnia 26 kwietnia 2021 r. w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy   

w Chmielniku  z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok. 

c) Opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej: w sprawie przedłożonego przez Burmistrza 

Miasta i Gminy Chmielnik sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2020 wraz  



z informacją o stanie mienia komunalnego i w sprawie opinii o wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chmielniku w sprawie absolutorium. 

 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Chmielniku  odczytała  opinie  Regionalnej  Izby 

Obrachunkowej w Kielcach:  

• Uchwała Nr 49/2021 w sprawie opinii o sprawozdaniach z wykonania budżetu Miasta 

i Gminy Chmielnik za 2019 rok. 

• Uchwałę  Nr  75/2021  w  sprawie  opinii  o  wniosku  Komisji  Rewizyjnej  Rady  

Miejskiej w Chmielniku w sprawie absolutorium. 

 

d) Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Chmielnik za 2020 rok.  

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XXII/334/2021 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Chmielnik za 2020 rok głosowało 14 

radnych. Uchwała została przyjęta bezwzględną większością głosów i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Łukasz Śliwa, 

Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

1 - NIEOBECNY - Jerzy Kulpiński 

 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Chmielnik 

z tytułu wykonania budżetu za 2020 rok.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała 

sprawozdanie pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. ZA przyjęciem 

uchwały nr XXII/335/2021 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Chmielnik za 2020 rok głosowało 14 

radnych. Uchwała została przyjęta bezwzględną większością głosów i stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Łukasz Śliwa, 

Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  



0 -WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

1- NIEOBECNY - Jerzy Kulpiński 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych lub znajdujących się 

na obszarze Miasta i Gminy Chmielnik.  

 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr 

XXXII/336/2021 w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w 

gminnej ewidencji zabytków, położonych lub znajdujących się na obszarze Miasta i Gminy 

Chmielnik głosowało 14 radnych.  Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Łukasz Śliwa, 

Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 -WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

1- NIEOBECNY - Jerzy Kulpiński 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr 

XXXII/337/2021  w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego głosowało 14 radnych.  Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Łukasz Śliwa, 

Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 -WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

1- NIEOBECNY - Jerzy Kulpiński 

 



11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego w celu opracowania i realizacji „Strategii Ponadlokalnej dla Gmin: 

Busko- Zdrój, Chmielnik, Gnojno, Pierzchnica, Raków i Szydłów do roku 2030”. 

 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr 

XXXII/338/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w 

celu opracowania i realizacji „Strategii Ponadlokalnej dla Gmin: Busko- Zdrój, Chmielnik, 

Gnojno, Pierzchnica, Raków i Szydłów do roku 2030” głosowało 14 radnych.  Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Łukasz Śliwa, 

Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 -WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

1- NIEOBECNY - Jerzy Kulpiński 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli. 

 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr 

XXXII/339/2021 w sprawie zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do 

kąpieli głosowało 14 radnych.  Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Łukasz Śliwa, 

Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 -WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

1- NIEOBECNY - Jerzy Kulpiński 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Chmielnik położonej na terenie gminy Chmielnik. 

 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. ZA przyjęciem uchwały  nr 

XXXII/340/2021 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 



Gminy Chmielnik położonej na terenie gminy Chmielnik głosowało 14 radnych.  Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Łukasz Śliwa, 

Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 -WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

1- NIEOBECNY - Jerzy Kulpiński 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie 

Chmielnik w roku szkolnym 2021/2022. 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr 

XXXII/341/2021 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Chmielnik w 

roku szkolnym 2021/2022 głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Łukasz Śliwa, 

Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 -WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

1- NIEOBECNY - Jerzy Kulpiński 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy w 

Chmielniku. 

 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr 

XXXII/342/2021 w sprawie skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy w Chmielniku 

głosowało 14 radnych.  Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Łukasz Śliwa, 

Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 -WSTRZYMUJĘ SIĘ  



0 - BRAK GŁOSU  

1- NIEOBECNY - Jerzy Kulpiński 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chmielnik na lata 2021 – 2040. 

 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr 

XXXII/343/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na 

lata 2021 – 2040 głosowało 14 radnych.  Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Łukasz Śliwa, 

Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 -WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

1- NIEOBECNY - Jerzy Kulpiński 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2021 rok. 

 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Przewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. ZA przyjęciem uchwały nr 

XXXII/344/2021 w sprawie zmiany zmian budżetu na 2021 rok głosowało 14 radnych.  

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Aneta Wojtas, Danuta Orkisz, Edyta Ciopińska, Grzegorz Wesołowski, 

Hieronim Górski, Iwona Zwolska-Styrcz, Anita Jabłońska, Jarosław Lotko, Łukasz Śliwa, 

Monika Nowak, Piotr Mołas, Teresa Chwalińska, Anna Maciągowska, Agnieszka Lenartowicz 

0 - PRZECIW  

0 -WSTRZYMUJĘ SIĘ  

0 - BRAK GŁOSU  

1- NIEOBECNY - Jerzy Kulpiński 

 

18. Sprawy różne. 

 

W sprawach różnych zabrał głos radny Hieronim Górski, który zadał pytanie dotyczące 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Zwrócił uwagę na zapisy mówiące o 

terenach w msc. Przededworze, dopuszczające możliwość lokalizowania tam  instalacji 

związanych z odzyskiem i unieszkodliwianiem odpadów, w tym odpadów niebezpiecznych 

oraz organizację gminnych punktów zbierania odpadów niebezpiecznych. Wnioskował o to, 

aby podczas aktualizacji miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dokonać 



zmiany przeznaczenia tego terenu, w taki sposób aby materiały niebezpieczne nie znalazły tam 

miejsca na składowanie.  

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik. Poinformował o tym, że 

przywołane zapisy obowiązują od 2012 roku oraz, że obecnie  gmina przystąpiła do zmiany  

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy 

Chmielnik a kolejnym etapem po zmianie studium będzie dostosowanie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. Wnioski będzie można składać w momencie trwania 

konsultacji. 

Radny Hieronim Górski zadał kolejne pytanie, które dotyczyło wskazania jednostki 

odpowiedzialnej za wykaszanie traw przy drodze krajowej 73, które nie odbywa się w sposób 

prawidłowy. Głównie chodziło o okolicę sklepu odzieżowego - mało widocznego z głównej 

drogi oraz niebezpiecznego wyjazdu. 

Odpowiedzi udzieliła Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Chmielnik, która powiedziała, 

że problem jest znany i że został już zgłoszony do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i 

Autostrad jako podmiotu odpowiedzialnego. Poinformowała, że prace polegające na 

wykaszaniu poboczy wzdłuż dróg krajowych są w trakcje realizacji i że w najbliższym czasie 

również miejsce o którym wspomniał radny będzie wykoszone. 

Pan Hieronim Górski w związku z rozpoczęciem prac geodezyjnych przy projekcie 

chodnika na ul. Leśnej podziękował za wsparcie jego wniosków. Podziękował także wszystkim 

za wsparcie oraz udział w uroczystościach pogrzebowych jego siostry. 

19. Zakończenie obrad.    

Z powodu wyczerpania porządku XXXII sesji Rady Miejskiej, Przewodnicząca Rady 

dokonała zamknięcia obrad dnia 24 czerwca 2021 roku.  

 

Sporządziła: Katarzyna Więckowska 


